
Enkel fråga till Oscar Hahne ordförande i Socialnämnden

Efter våldtäkterna i Uppsala kommuns hemtjänst har en oro spridit sig kring hur
kommunernas kontroll av anställda och brukarnas trygghet egentligen ser ut och säkras upp.

Säkerheten för våra brukare som våra årsrika, vuxna med olika behov och alla barn och
unga i våra verksamheter måste alla kunna känna sig trygga med att den personal de möter
står för just den tryggheten.

Vi som kommun behöver därför ha rutiner och vidta åtgärder för att på alla tänkbara sätt
säkerställa att den tryggheten och säkerheten finns.

Vi har kunnat läsa motstridiga uppgifter i UNT och på Knivstagruppen, som för övrigt inte är
en generell informationskanal för kommunen, om det sker registerutdrag på nyanställda i
hemtjänsten eller inte.

Min fråga till ordförande i socialnämnden lyder:

Utnyttjar vi idag möjligheten till informellt registerutdrag på alla nyanställda inom vår
hemtjänst i egenregi?
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